

# 2020 4月2日或之前 更新選民登記資料

Update voter registration particulars by April 2



而家就更新選民登記資料喇！  
Update voter registration particulars now!

## 選民須知 Notes to electors

- ✓ 選民須提供真實及正確的登記資料。  
Electors should provide true and accurate registration particulars.
- ✓ 已搬屋的選民，記得在4月2日或之前，通知選舉事務處更改住址。更改時，須填妥申請表格 (REO-2)，連同住址證明一併提交。  
For registered electors who have moved, please inform the Registration and Electoral Office (REO) for the address update by April 2. Application form (REO-2) should be submitted with address proof.
- ✓ 申請更改功能界別的選民，亦應在同一限期 (即4月2日) 或之前，填妥申請表格 (REO-43) 並提交選舉事務處。  
For registered electors who wish to apply for change of Functional Constituency, please submit the application form (REO-43) by the same deadline (i.e. April 2).
- ✓ 選民應提供電話號碼及電郵地址，以便選舉事務處聯絡，及收取候選人經電郵發出的選舉郵件。  
Electors should provide their phone numbers and email addresses so that the REO can contact them and they may receive election email from candidates.
- ✓ 選民可登入選民資料網上查閱系統 ([www.voterinfo.gov.hk](http://www.voterinfo.gov.hk)) 查閱登記資料有否更新。如有疑問，請聯絡選舉事務處。  
Electors may log in to the Online Voter Information Enquiry System ([www.voterinfo.gov.hk](http://www.voterinfo.gov.hk)) to check if their registered particulars are up-to-date. For enquiries, please contact the REO.



查詢Enquiries: **2891 1001**  
**[www.voterinfo.gov.hk](http://www.voterinfo.gov.hk)**

